



New Brunswick Cattle Producers

7 Atlantic Central Drive East Mountain, NS B6L 2Z2
Phone: 902-893-7455 | Fax: 902-893-7063 | Email: office@bovinsnbcattle.ca

Le français suit.

Nomination Form

I, _____ (print name) hereby nominate _____
(print name) of _____ (farm address) as a candidate for election as a Director on
the New Brunswick Cattle Producers Board of Directors for the below District/position:

- ☐ 1
- ☐ 2
- ☐ 3
- ☐ 4

- ☐ 5
- ☐ 6
- ☐ 7
- ☐ 8
- ☐ Director at Large

As indicated by my signature below, I hereby accept this nomination as a candidate for election as a Director on the New Brunswick Cattle Producers Board of Directors, in accordance with Section 9 of the Cattle Plan Administration Regulation.

By accepting this nomination, I, _____ (print nominee name) confirm that I meet all eligibility requirements in Section 6 of the Cattle Plan Administration Regulation.

Signature of Candidate

Date

Signature of Nominator

Date

The Cattle Plan Administration Regulation is available on the Government of New Brunswick website (<https://laws.gnb.ca/en/document/cr/2001-47>).



Formulaire de nominations

Je, _____ (écrivez votre nom en caractères d'imprimerie) nomme par la présente _____ (écrivez le nom du nommé) de _____ (adresse de ferme) comme candidat à élire au poste de Dirigeant au Conseil d'administration des Éleveurs de bovins du Nouveau-Brunswick pour le District/poste ci-dessous :

- ☐ 1
- ☐ 2
- ☐ 3
- ☐ 4

- ☐ 5
- ☐ 6
- ☐ 7
- ☐ 8
- ☐ Dirigeant sans fonction déterminée

Qu'y indique ma signature ci-dessous, j'accepte par la présente cette nomination comme candidat à élire au poste de Dirigeant sur le Conseil d'administration des Éleveurs de bovins du Nouveau-Brunswick, conformément avec Section 9 du Plan de gestion relatif aux bovins.

En acceptant cette nomination, je, _____ (écrivez le nom du nommé) confirme que je satisfais toutes les exigences d'éligibilité en Section 6 du Plan de gestion relatif aux bovins.

Signature du candidat

Date

Signature du présentateur du candidat

Date

Le Plan de gestion relatif aux bovins est disponible sur le site web du Gouvernement du Nouveau-Brunswick (<https://lois.gnb.ca/fr/document/rc/2001-47>).